
Commissie RGW 26 november 2018 

De fractie van GroenLinks heeft de volgende rondvraag ingediend: 

Bij de opening van de vernieuwde A27 bleek dat de taluds van deze A27 vol zit met Japanse 
Duizendknoop. Een invasieve exoot waar al vaker over gesproken is dat de noodzaak groot is hier met 
prioriteit vanuit de provincie actie op te ondernemen in het kader van de provinciale 
verantwoordelijkheid invasieve soorten te bestrijden.
Hier lijkt langzaam beweging in te komen, maar helaas niet snel genoeg om te voorkomen dat 
genoemde taluds vol zijn komen te liggen.
Inmiddels zijn in de gemeente de Bilt al schriftelijke vragen hierover gesteld, waarbij ook verwezen 
wordt naar de provincie.
Naar aanleiding hiervan hebben we dan ook de volgende vragen:
1. In de vragen wordt verwezen naar het provinciale plan van aanpak en de gemeente wordt 
opgeroepen er bij de provincie op aan te dringen hier vaart mee te maken. In september ontving PS 
een memo hierover en we horen graag wat momenteel de stand van zaken van is, met name ook het 
aanwijzen van de Japanse Duizendknoop als specifieke provinciale soort en het plan van aanpak 
hiervoor.

2. in de vragen wordt de suggestie gedaan om  voor gemeente de Bilt een meldpunt in te richten voor 
invasieve exoten en met name de Japanse Duizendknoop. Is de provincie van plan iets soortgelijks 
provinciebreed te doen en daarmee het ook breder inzichtelijk te maken en deze provinciale taak niet 
bij individuele gemeentes neer te leggen?

3 Wat wordt er op dit moment concreet gedaan om dergelijke zaken in de toekomst te voorkomen 
zodat het probleem niet steeds groter wordt en zowel de ecologische als financiële schade maar blijft 
toenemen. Gaat de provincie de regie nemen om gemeentes te helpen om bijvoorbeeld bij 
hergebruik van grond bepaalde controles/onderzoeken te doen naar de aanwezigheid van invasieve 
exoten?

4. Wat gaat de provincie doen om het voorliggende probleem bij de taluds van de A27 op te lossen? 
Is er overleg met Rijkswaterstaat hierover?


